
Mariola Gawlowska
Radna Rady Miasta
Wloclawek

Wloclawek 22.06.2021

Pan
Marek Wojtkowski
Prezvdent Miasta Woclawek

zwracam siq zuprzejm? prosb4 w imieniu mieszharic6w

osiedla Kazimierza Wielkiego, osiedla Rybnica o zamontowanie

nowoczesnych wiat przystankowych linii MPK dla pasazer6w

oczekuj ?cych na autobus.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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